
Jämsänjoen yhtenäiskoulun vanhempainyhdistys ry    Pöytäkirja 

Hallituksen kokous 

 

Paikka: Jämsänjoen yhtenäiskoulun Vitikkalan toimipisteen opettajainhuone  

Aika: keskiviikko 28.8.2024 klo 17.30 

PAIKALLA: Terhi Äikäs, Saija Saarenketo-Häyrynen, Petra Koljonen, Tuomas Hanhivaara, Lotta 

Rantanen, Vilma Haikonen, Sanna Villanen, Galina Hanhimäki, Mari Pakka, Heidi Lindroos, Riina 

Paju, Satu-Päivi Hirvikorpi-Ilmonen, Anne Saarnisto, Tiina Mustakallio, Mervi Pelkonen, Veijo 

Toimela. 

 

1. Kokouksen avaus. 

 Puheenjohtaja avasi kokouksen klo. 17:28. 

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus. 

 Kokous todettiin laillisesti koolle kutsutuksi ja päätösvaltaiseksi. 

3. Esityslistan hyväksyminen. 

 Kohtaan seitsemän siirrettiin esittely vuoden teemasta ”Liikuttaisko?” 

4. Pöytäkirjantarkastajien valinta. 

 Pöytäkirjantarkastajiksi lupautuivat Tuomas Hanhivaara ja Heidi Lindroos. 

5. Edellisen kokouksen pöytäkirja. 

 Edellisen kokouksen pöytäkirja käytiin läpi ja hyväksyttiin. 

6. Vanhempainyhdistykselle tullut posti. 

Hymypatsaista tullut maksumuistutus, rahastonhoitaja hoitanut laskun jo aiemmin, 

eli muistutus aiheeton. 

7. Vuoden teema; Liikuttaisko? 

 Vilma Haikonen ja Petra Koljonen esittelivät ideaa ja siitä tehtyjä julisteita. 

 

 

 



8. Luokkien ja koulun kuulumiset. 

Seiskojen ryhmäytymiset aloitettu. Myös leirikoulut alkaneet. Koululla tehty linjaus, 

että enää ei järjestetä yön yli-reissuja, vain päiväretkiä. Pienissä koululaisissa 

aistittavissa vilkkautta. 

 

9. Toimintasuunnitelman laadinta lukuvuodelle 2024–2025. 

Puheenjohtaja oli laatinut toimintasuunnitelman, joka esiteltiin kokouksessa paikalla 

olleille. Lisäksi keskusteltiin Hermanni Haljalan esiintymisestä ja liikuntapäivästä 

Himoksessa, jonka kustannuksiin vanhempainyhdistys osallistuisi. 

Suunniteltua poliisin vierailua ei pystytä tänä lukukautena toteuttamaan poliisin 

vajaitten resurssien vuoksi. 

10. Muut esille tulevat asiat. 

 -Kouluruokailukeskustelun jatko/purku. 

Työ asian parissa jatkuu. Jamix menu -sovellukseen tulossa asiakaspalaute- osio, 

jossa voi antaa palautetta kunkin päivän ateriasta. Sihteeri tekee vhy:n whatsapp-

ryhmään kyselyn, jossa kartoitetaan vanhempainyhdistyksestä innokkaita kouluruoan 

maistelijoita (kevään viimeisessä kokouksessa saatu kutsu Mervi Västiseltä). 

 -Motoristit koulukiusaamista vastaan. 

Paikalla lukuisia motoristeja sekä paikallisia median edustajia. Tapahtuman 

järjestelyistä tuli kovasti kiitosta sekä motoristeilta että yläkoulun oppilailta. 

 -Yläkoulun kouluväkivallan ennaltaehkäisevä työ. 

 Tiedustellaan kokemusasiantuntijan halukkuutta tulla puhumaan. 

 -Teatteri Taimine. 

 Teatteria ei tänä vuonna, rahalliset resurssit käytetään muuhun. 

11. Vuosi- ja järjestäytymiskokouksen ajankohta. 

 Keskiviikkona 2.10 klo. 17:30. 

12. Kokouksen päättäminen. 

 Puheenjohtaja päätti kokouksen klo.19:02. 

  


